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Styrelsen har haft tre styrelsemöten och ett informellt möte under året. Faktureringen av 

årets medlemsavgift gick smidigt och alla har betalat men några först efter påminnelse.  
 

Föreningen har haft kontakter med boende som har velat ha sin trottoarkant borttagen vid 

sin garageinfart i samband med att NCC färdigställde efter deras grävning för fiber i 

samhället. Styrelsen tog på sig att ta fakturan på detta genom att fördela upp per fastighet 

efter det underlag vi fått från NCC. Detta gjordes för att hålla kostnaden nere men det är 

inget vi kommer att ta oss att göra i fortsättningen. 

Styrelsen har även drivit på om slutbesiktning av återställande efter fiber grävningen men i 

skrivande stund så har det inte hållits någon slutbesiktning vilket NCC jobbar på för att få 

till. Styrelsen kommer att deltaga på denna besiktning. 

 

Kontakter har tagits med Trafikverket och kommunen om infarten till samhället från 

Arlösahållet. Då denna väg inte ingår i vägföreningens ansvar så kan vi bara påtala 

bristerna som finns. 

 

I övrig mån har vi verkat efter bästa förmåga till att göra Åled till ett attraktivt samhälle 

att bo i med en god trafiksituation och boendemiljö. 
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